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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:353 Uppkörningsköer för att ta körkort

Att ha körkort är ofta mycket viktigt för att man ska kunna vara anställbar och 
kunna ta ett jobb. Tyvärr är det många ungdomar som trots detta avstår från att 
ta körkort av olika skäl. På vissa ställen kan det vara långa väntetider för att få 
en uppkörningstid eller långa avstånd till uppkörningsort vilket försvårar 
ytterligare för ungdomar att ta körkort.

 

Vilka åtgärder planerar statsrådet Anna Johansson att vidta för att underlätta för 
våra ungdomar att ta körkort?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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